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• 在单一工位就能完成抽真空、充氮、封口；

• To finish vacuuming, nitrogen filling and seaming all at one station;

• 独特的真空室设计和抽真空方式，有效的控制了飞粉量；

• Unique design of vacuum chamber and nitrogen filling process, to well control the powder lost during vacuuming

• 新一代的多头式封罐机（转盘方式），占地面积更小，使用率更高

• Rotary double-head type, less footprint and optimized  space usage

• 运行速度：12~16 cpm

• Speed: 12~16 cpm

• 残氧量： ≤3%

• RCO: ≤3%

罐定位和顶罐托盘的优化设计（采用平板方式，没有任何缝隙），清理维护更为方

便，且封罐的过程中避免损坏罐子

Can positioning and can lifting unit design, flat and no gap, more convenient for 

cleaning and avoid the can get broken during running

• 顶罐过程中定位轮全程定位，运行更安全；

• Can fixed by the positioning wheel during running all the time, 

which ensures the stability;

• 罐定位部件整体为快拆式设计，规格切换更快捷

• Fast changeover for the whole positioning unit



◼ 技术改进 TECHNICAL INNOVATION

久煜封罐机技术持续改进，率先将Festo最新技术运动终端VTEM应用于封罐时顶罐的动作；

JOYO keeps on improving on the current machine, innovatively use the VTEM system from 

Festo on the can lifting movement of the seamer

优势Advantage：

原设计完全靠电磁阀控制气缸上升抽真空、下降后再充氮，但是上升与下降之间的行程无法精确控制。

The original design was controlled by cylinder and solenoid valve to make the can go up and 

down, the route was fixed and can’t be adjusted precisely.

升级后顶罐采用VTEM数控系统进行提升，由自己独立的阀岛的行程开关来控制自己的行程距离,并且压

力和速度精确可调，从而整体提升设备的性能，运行更稳定、噪音更小！

After upgrade, the whole process can be controlled by the independent valve terminal, speed 

and pressure can be set precisely. This improves the performance, make it more stable and 

less noise.

升级后，顶罐压力可在触摸

屏中精确调整

The can lifting pressure 

can be precisely set on 

the HMI


